
Zápisnica
z riadneho zhromaždenia Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov

v Liptovskom Trnovci 
konaného dňa 13.04.2019

v Kultúrnom dome v Liptovskom Trnovci

     Predseda PSBU otvoril schôdzu, privítal prítomných a vyzval k minúte ticha za zomrelých
podielnikov. 
     Vyzval prítomných k pripomienkam k programu schôdze. Vyzval k schváleniu programu.
Konštatoval, že program bol schválený, všetci prítomní boli za predložený program. 

  Predseda  predniesol  návrh  členov  do  jednotlivých  komisií.  Za  predsedajúceho
zhromaždenia  navrhol  p.  Jána  Subulého.  Potom  prečítal  jednotlivých  členov  komisií.
Členovia  komisií  boli  schválení.  Predseda  odovzdal  slovo  predsedajúcemu  p.  Jánovi
Subulému.  Predsedajúci  privítal  prítomných  a predstavil  program.  Ďalej  informoval
o vyplácaní za nájom poľovných pozemkov. Vyzval predsedu PSBU, aby predniesol výročnú
správu.  Predseda  predniesol  správu  o činnosti  výboru  za  rok  2018  /správa  priložená
k zápisnici/.

Predsedajúci  vyzval odborného lesného hospodára na prednesenie správy. Odborný lesný
hospodár Ing. Čajka predniesol správu o hospodárení v lese /viď správa/.

Predsedajúci vyzval predsedu, aby predniesol  výsledky hospodárenia za rok 2018 /viď
správa/.

Predsedajúci  vyzval  podpredsedu,  aby  vyhodnotil plnenie  uznesení  z roku  2018.
Podpredseda p. Pavol Vozárik  predniesol vyhodnotenie plnenia uznesení  z roku 2018 /viď
vyhodnotenie plnenia uznesení/.

Predsedajúci  vyzval  predsedníčku dozornej  rady na prednesenie  správy.  Predsedníčka
dozornej rady p. Viktória Okáliková predniesla správu o činnosti dozornej rady /viď správa/.

Predsedajúci poďakoval za prednesenú správu a vyhlásil prestávku. 
Predsedajúci vyzval na prednesenie správy mandátovej komisie. Predsedníčka p. Anna

Čániová predniesla  správu mandátovej  komisie,  v ktorej  informovala  o prítomnosti  členov
a o počte podielov na prebiehajúcej schôdzi.  Ďalej  potvrdila,  že zhromaždenie je v zmysle
príslušného zákona uznášania schopné /viď správa/.

Predsedajúci vyhlásil prestávku v rokovaní.
Predsedajúci vyzval predsedu návrhovej komisie Ing. Jána Záborského na prednesenie

návrhu na rozdelenie zisku Návrh na rozdelenie zisku je 175 000,00 EUR. Predseda návrhovej
komisie vyzval predsedajúceho, aby dal o návrhu hlasovať. Všetci prítomní schválili návrh na
rozdelenie zisku 175 000,00 EUR.

Predsedajúci  vyzval  člena  výboru  na   prednesenie   plánu  činnosti.  Člen  výboru  Ing.
Anton Murgaš predniesol plán činnosti na rok 2019. Informoval o pravidlách pri vyplácaní
majetkovej  ujmy  v lesoch  prípadnej  rezervácie.  Ďalej  informoval  o plánoch  hospodárenia
v hospodárskych  lesoch.  Vysvetlil  situáciu  pre budúce hospodárske obdobie  /podrobnejšie
v pláne činnosti/.

Predsedajúci  vyzval  predsedu, aby predniesol  informáciu  o vykonaní  zmien v katastri.
Predseda vysvetlil, čoho sa budú zmeny týkať /viď informácia/.

Predsedajúci  vyzval  predsedu na  prednesenie  schválenia  úprav  v zakladajúcej  zmluve
a stanovách po novele zákona č. 97/2013 a zákona č. 110/2018. Predseda vysvetlil  zmeny,
ktoré nastali po novele zákona.

Predsedajúci  vyzval  Ing.  Antona Murgaša,  aby predniesol  informáciu  o stave Zonácie
TANAP-u. Ing. Anton Murgaš vysvetlil ako sa prinavracali pozemky urbáru. Informoval, že
o zonácii  sa hovorí  20 rokov.  Bol  spracovaný projekt  ochrany TANAP-u bez prítomnosti



zákonných  vlastníkov.  Ďalej  informoval,  že  TANAP  sa  má  rozdeliť  do  6  zón.  Do  bez
zásahovej  zóny  patria  aj  pozemky  zákonných  vlastníkov.  Postupne  vysvetľoval  celú
problematiku zonácie a nájmu,  ktorý ponúka štátna ochrana prírody.  Záverom povedal,  že
snažíme vyjednať čo najlepšie podmienky.

Predsedajúci vyzval prítomných, či má niekto ponuku na odpredaj podielov.
Predsedajúci otvoril diskusiu.

Diskusia:
p. Rastislav Hollý vyzval urbár na sprechodnenie ciest v kalamitnom pásme. 
Predseda vysvetlil zložitosť problematiky z dôvodu, že kalamita je v ochrannom pásme.
Ing.  Anton  Murgaš  doplnil,  že  ak  nebude  činnosť  v hospodárskom lese,  pôjdeme  so

ziskom nižšie, nakoľko musíme investovať do obnovy lesa. Musíme zvážiť, do čoho budeme
investovať, a ktoré cesty budeme udržiavať a spravovať.

Starosta  obce  Ing.  Karol  Maťko  poďakoval  za  obec,  že  PSBU pomohlo  obci  darom
5 000,00  EUR na  opravu  hasičskej  zbrojnice.  Vyslovil  verejnú  vďaku  výboru  a všetkým
členom urbáru. 

Ing. Ján Babka podotkol, že výbor si plní povinnosti z hľadiska riešenia zmien v katastri
nehnuteľnosti. Nabádal, aby sa členovia nedali zlákať na predaj urbárskeho majetku. Ďalej
uviedol, aby sa nepredávali a neprenajímali urbárske cesty. Vyzval, aby urbár pomohol obci
finančne pri oplotení cintorína. Poďakoval za vypracovanie zmien v stanovách a vyzval, aby
sa schôdza urbáru uskutočnila v priestore lesa na lúkach.   

Predseda k cintorínu – oplotenie je vecou obce, urbár dosť obci pomáha. Problémom je
účtovanie a daňové odvody.  Čo sa týka schôdze na lúkach je to problematické z hľadiska
organizácie.
     Ing. Murgaš – myšlienku cintorína by sme mali podporiť.

Predsedajúci uzavrel diskusiu a vyzval predsedu návrhovej komisie na prijatie uznesenia.
Predseda návrhovej  komisie  Ing.  Ján Záborský predniesol  návrh na prijatie  uznesenia

/viď uznesenia/.
Predsedajúci dal hlasovať o uzneseniach. Všetky uznesenia boli prijaté.
Predsedajúci poďakoval za účasť na zhromaždení, komisiám výboru a ukončil rokovanie

zhromaždenia.

       
Zapisovatelia :

Ing. Bohuslav Babka ----------------------------------

PhDr. Ing. Ján Mražík ----------------------------------

Overovatelia :

Dušan Boroška ---------------------------------

Dušan Jurčo ---------------------------------   


